
Formulier - Mondelinge vraag

Philippe De Coninck (Open Vld) op 12-11-2020 22.00 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Toekomst wijk Klein Rusland, Zelzate 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
De tuinwijk Klein Rusland in Zelzate vierde recent haar 100ste verjaardag. De wijk is grotendeels
eigendom van de SHM Cvba Wonen. De provincie is hoofdaandeelhouder van die
huisvestingsmaatschappij. De wijk heeft nood aan een toekomstplan met een structurele aanpak. In
zijn reactie op het visitatierapport van de maatschappij stelde Minister Diependaele dat de
mogelijke instrumenten voor dit toekomstplan in handen liggen van de maatschappij en het lokaal
bestuur. Op basis van de gewijzigde contextfactoren en aangekondigde beleidsintentie dient er een
nieuwe duurzame visie voor de wijk opgemaakt te worden. In het verleden was Gouverneur Briers
nauw betrokken bij de toekomstplannen van Klein Rusland. 
  
Concrete vragen:
Is het provinciebestuur betrokken bij de ontwikkeling van een toekomstplan? Zo ja, wat is het
resultaat ervan? Zo neen, wat is de visie van de deputatie? 
  


